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De Commissie Middenkader NVFZ, voor en door 
leidinggevenden van de ziekenhuisapotheek en poliklinische 
apotheek, organiseert jaarlijks bijeenkomsten om collega’s in 
de gelegenheid te stellen nieuwe inzichten op te doen en van 
elkaars ervaringen te leren. In dit artikel stellen de nieuwe 
leden van de commissie zich voor.

DE NIEUWE COMMISSIE  
MIDDENKADER NVFZ 
STELT ZICH VOOR   
Door de leden van de Commissie Middenkader NVFZ

hadden meteen het idee om weer te 

starten met de bijeenkomsten voor 

leidinggevenden. Gelukkig was Lotte, 

voorzitter van de NVFZ, ook aanwezig  

op de ‘Highlights’ en werden er meteen 

afspraken gemaakt. En zo kwamen we  

in maart 2023 weer met collega-leiding -

gevenden samen in het Meander in 

Amersfoort. In november ’23 zijn we op 

bezoek geweest in het LUMC en in maart 

’24 bij het nieuwe Tergooi in Hilversum.  

En de belangstelling neemt toe.  

We zien als commissie Middenkader dat  

de belangstelling groot is en daarom willen 

we de mogelijkheid bieden om meer 

ziekenhuizen te laten aansluiten.  

 

 

 

 

 

 

Ik ben Hendrina Brugmans en sinds 1 juli 

2023 werkzaam als teamleider van de 

ziekenhuisapotheek in het St Jansdal te 

Harderwijk. Voor ik deze baan accep teer -

de heb ik jaren in de verpleeghuiszorg 

gewerkt en het was een verrassing voor 

mij dat de dynamiek in een ziekenhuis zo 

totaal anders is. Ik werk met veel plezier 

met en voor 75 collega’s. 

 

Ik ben blij dat ik ook iets kan betekenen 

voor de NVFZ en tegelijkertijd daar heel 

veel kan leren en informatie op kan halen. 

Het is belangrijk dat we in de tijd waarin  

we leven met krapte op de arbeidsmarkt, 

verplaatsing van zorg, medicatietekorten 

enz., niet allemaal op een eiland werken 

maar elkaar helpen waar het kan en 

informatie uitwisselen. Ik ben benieuwd 

wat er op mijn pad komt door commissielid 

te zijn van de NVFZ. Kom maar op! 

 

De wereld van de ziekenhuisfarmacie is 

continu in beweging en onderhevig aan 

nieuwe ontwikkelingen, wijzigingen in eisen 

en regelgeving, veranderingen op het 

gebied van kwaliteit en veiligheid en 

maatschappelijke invloeden binnen het 

zorgstelsel. 

Er moet dan ook voortdurend aandacht 

worden besteed aan ontwikkeling, 

opleiding, training en coaching. Managers 

en leidinggevenden houden zich bezig met 

vernieuwing, verbetering en verdieping van 

het vak.  

De commissie Middenkader organiseert 

daarom jaarlijks bijeenkomsten en geeft 

collega’s zo de kans om te leren van elkaars 

ervaringen, nieuwe inzichten op te doen en 

die ook te delen. Er worden adviezen 

gegeven op vragen met betrekking tot de 

processen rondom bereidingen, op het 

gebied van patiëntenzorg, kwaliteit en HR-

zaken.   

De bijeenkomsten bieden de mogelijkheid 

om te netwerken binnen de eigen branche, 

om nieuwe samenwerkingen aan te gaan 

en om elkaar te motiveren. Wat is er nou 

leuker dan elkaars ziekenhuis te bezoeken? 

Daarom worden de bijeenkomsten 

georganiseerd bij de verschillende 

ziekenhuizen. 

 

DE NIEUWE LEDEN 
 
 
 
 
 

Ik ben Birgitta Nyqvist, adviseur 

opleidingen en scholing bij de Eenheid 

Farmacie in het St. Antoniusziekenhuis  

te Nieuwegein, Utrecht en Woerden. 

  

Voor de coronaperiode was er met regel -

maat een bijeenkomst Middenkader van de 

NVFZ. In maart 2020 zijn we nog samen -

gekomen in het Dijklander zieken huis.  

Op het symposium ‘Highlights’ in november 

2022 kwam ik Stephanie tegen en we 
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SAVE-THE- DATE 
 

Ben je een leidinggevende binnen een 

ziekenhuis- of poli-apotheek, geef je  

dan op voor de middenkader -

bijeenkomst van de NVFZ  op  

19 november! Deze vindt plaats in het 

Rijnstate ziekenhuis te Arnhem. 

 

De bijeenkomst is bedoeld om kennis  

uit te wisselen en vraagstukken in te 

brengen waardoor je weer nieuwe 

informatie opdoet. Vaak staan we  

als teammanagers voor dezelfde 

uitdagingen, het is waardevol om  

deze met elkaar te delen. Waarom  

het wiel opnieuw uitvinden wat op  

een andere plek al uitgedacht is?  

Ook wordt er een rondleiding gegeven  

in de ziekenhuisapotheek en poli-

apotheek van het Rijnstate ziekenhuis. 

 

De bijeenkomst start om 10.00  

(inloop vanaf) 9.30 en eindigt om 15.00.  

 

S.v.p. aanmelden voor 1 november bij 

Minnie op het Veld via mail; 

mophetveld@rijnstate.nl

 

 

 

 

 

Mijn naam is Minnie op het Veld. Ik ben 

alweer bijna twintig jaar werkzaam in de 

apotheek van het Rijnstate ziekenhuis in 

Arnhem. Sinds anderhalfjaar werk ik als 

teammanager in de Poli-apotheek, daar -

voor was ik leidinggevende binnen de 

klinische farmacie.  

 

Onlangs heb ik de Middenkaderbijeenkomst 

van de NVFZ bijgewoond en dat heeft 

ervoor gezorgd dat ik enthousiast ben 

geworden om mee te denken binnen de 

Commissie Middenkader. Ik vergroot er  

mijn netwerk mee, wat bijdraagt aan mijn 

ontwikkeling, en ik doe nieuwe perspec -

tieven en ideeën op. Het bespreken van 

gemeenschappelijke uitdagingen en kansen 

opent deuren naar waardevolle oplossingen. 

Ik denk binnen de commissie graag mee 

hoe we dit kunnen bevorderen en het 

belang ervan kunnen uitdragen naar 

collega-managers en leidinggevenden 

binnen ziekenhuis- en poli-apotheken.  

 

 

 

 

 

 

Mijn naam is Milou van Agtmaal. Ik ben al 

bijna veertig jaar werkzaam in de zieken -

huisfarmacie en werk nu alweer acht jaar  

in de ziekenhuisapotheek van het LUMC. 

Hier ben ik leidinggevende van de 

bereidingsafdeling. 

 

In 2023 ben ik weer toegetreden tot de 

Commissie Middenkader en vertegen -

woordig ik deze in het bestuur van de NVZF. 

De Commissie Middenkader is voor mij 

vooral een commissie waar we elkaar 

kunnen helpen met de dagelijkse vraag -

stukken op alle gebieden van de farmacie, 

dit geldt zowel voor de farmaceutische 

patiëntenzorg als ook de poliklinische 

apotheek en bereidingsafdelingen. 

 

 

 

 

 

 

Ik ben Stéphanie Hopman, teammanager 

klinische farmaceutische dienstverlening  

in het Meander Medisch Centrum in 

Amersfoort. In de apotheek werken in 

totaal bijna 160 medewerkers, verdeeld 

over vijf teams, aan alle facetten van de 

ziekenhuisfarmacie. We verzorgen de 

klinisch farmaceutische ondersteuning 

voor geheel Meander en een groot aantal 

GGZ-instellingen, grote bereidingsunit, 

poliklinische apotheek, farmaceutisch 

laboratorium en een eigen inkoopteam.  

 

Zelf ben ik 49 jaar, getrouwd en trotse 

moeder van twee volwassen zoons. Mijn 

hobby’s zijn duiken in warme landen, 

wandelen en gezellig met familie en 

vrienden afspreken.  

 

Tijdens de coronaperiode hebben er geen 

middenkader-overleggen plaatsgevonden. 

Dat heb ik als gemis ervaren en samen  

met Brigitta Nyqvist hebben we dit weer 

georganiseerd. In elke apotheek spelen er 

vragen die we met elkaar kunnen oplossen 

en waar we met elkaar van kunnen leren.  

Als bestuurslid van NVFZ hoop ik hier een 

bijdrage aan te kunnen leveren. Verder ben 

ik benieuwd wat er op mijn pad komt. <  

BEN JIJ OVERTUIGD DAT HET 

WERKEN IN EEN ZIEKENHUIS- 

EN/OF POLIKLINISCHE APOTHEEK 

DE CARRIÈRESWITCH IS DIE JIJ  

ZIET ZITTEN? KIJK DAN OOK EVEN 

OP DE SITE VAN DE NVFZ 

(NEDERLANDSE VERENIGING 

FARMACIE- MEDEWERKERS IN 

ZIEKENHUIZEN) – WWW.NVFZ.NL
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